

Referat af bestyrelsesmøde

Placering: Online

Dato: 19. marts 2024

Tidspunkt: Kl. 18.00

Deltagere: Jacob Tranberg, Dan Larsen, Kai Olsen, Jeppe Baldersbæk, Svend Pedersen, Peter Tangaa og Rie Duus

Afbud: Kai B. Olsen, Kasper Guldager, Aage Siig Christensen og Ove Blom

Dagsorden:

1. Orientering fra forretningsudvalget
2. Økonomirapportering
3. Eventuelt
4. Næste møde

1. Orientering fra forretningsudvalget

Forretningsudvalget havde ikke noget på hjertet.

Dan havde været til møde med begynderudvalget. De ville gerne bede om penge til at købe poloer til alle deres frivillige. De havde selv skaffet en sponsor til noget af beløbet, men ville gerne have tilsagn om kr. 6000,-. Det blev godkendt - det er kun i år dette tilskud gives og det gives kun, hvis man køber den samme blå som alle andre udvalg. Der må ikke være sponsor på poloen - men kun Varde Golfklubs logo. Dan informerer Lars Elbæk om ovenstående.

Det blev vedtaget at alt tøj der gives tilskud til, skal følge klubfarven med VGK-logo, ellers gives der ikke noget tilskud - det gælder også alle lukkede hold m.v.

2. Økonomirapportering

Der var ikke det helt store til dette punkt. Blot ønsker man at næste status også indeholder budgettallene, så man kan se om vi følger budgettet. Rie informerer Trine om dette.

3. Eventuelt

Rie informerede om, at Energistyrelsen har givet tilsagn på at støtte vores udskiftning af oliefyret med kr. 66.000. Vi afventer svar fra Nordea fonden, Sydbank fonden, Norlys og Odd Fellow Varde. Desuden vil vi søge LAG til august - og stadigvæk holde øje med andre fonde som kan søges til formålet.

I forbindelse med snakken om udskiftning af oliefyret informerede Svend om, at Erhvervshus Syd måske kunne være behjælpelig med at søge flere midler til den grønne omstilling. Svend sender info til Rie.

Dan har været på DGU's repræsentantskabsmøde, hvor der bl.a. var stor fokus op klublivet og medlemsfastholdelse. Han vil på næste bestyrelsesmøde fremlægge de forskellige ting, som kom frem på mødet.

Jeppe havde foreslået ny opsætning i forbindelse med afholdelse af klubmesterskabet, og skulle komme med et oplæg. Han tager en snak med Niels Esbjerg og fremlægger på næste møde ideen, hvis det kan lade sig gøre. Herefter besluttet om det skal ændres.

Kontoret er i gang med at oprette teams på de forskellige udvalg, hvor alt kommunikation i udvalget fremover vil være at finde. På den måde undgår vi at der i forbindelse med udskiftning af medlemmer forsvinder vigtig viden m.v. Rie forventer at det kommer op at køre i løbet af den næste måned, hvis alt flasker sig 😊.

Der har været forespørgsel om ikke æresmedlemmer skulle figurere på hjemmesiden. Klubben har 2 æresmedlemmer og det blev vedtaget at de skulle på hjemmesiden. Der skal stå navn og året de blev æresmedlem. Rie får det sat i værk.

Kommunen snakker om at nedlægge ITL. Der er samarbejde i gang mellem fodbold, håndbold og os om at gøre opmærksom på, at det er en rigtig dårlig ide. Vi har for øjeblikket kun 2 spillere på forløbet - trænere prøver at rekruttere flere.

Bestyrelsen har fået en henvendelse fra et medlem om at slippe for at betale kontingent, men var enighed om at der ikke kan afviges fra vedtægterne, som siger at man senest den 30. november året inden skal have informeret klubben om ønskede ændringer af medlemskab.

4. Næste møde

16. april 2024 kl. 19.00 Gellerupvej 111B, 6800 Varde

Referent: Rie Duus 27.03.24